

Rue Dandurand, de l'avenue Papineau à l'avenue de Lorimier;

Rue Greenshields, de la rue Beaumont à la rue Abraham;

Avenue Bickerdike, de Beaumont à Abraham;

Rue Berri, de la rivière à 700' sud de la 43ème Avenue.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'approuver lesdits profils et d'autoriser le Secrétaire à les signer.

10.—Soumises quatre séries de mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, aux montants respectifs de \$182,288.04, \$392,338.54, \$70,625.68 et \$5,065,166.97, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

11.—Soumis un compte au montant de \$230 pour services rendus par M. G. H. Semple, comme Recorder.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement, ex-fonds de réserve.

12.—(21780) Soumise une demande de M. Jules Bouton de se faire rembourser d'une somme de 100 qu'il a payée pour une licence pour vendre des ballons sur le Parc Mont-Royal, attendu qu'un privilège exclusif pour vendre ces articles a été accordé à M. Clarke.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'autoriser la remise dudit montant de \$100 à M. Jules Bouton.

13.—Soumise une lettre de la Commission des Ecoles Catholiques de Montréal au sujet de l'ouverture de la rue Robin.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'informer la Commission des Ecoles Catholiques que le Bureau sera heureux de recevoir leurs suggestions et au reçu d'offres faites par ladite Commission, la question sera prise en sérieuse considération.

14.—Soumis un projet d'arrangement entre la Cité de Montréal et la Compagnie du Pacifique Canadien pour la pose d'un égout en dessous des voies de ladite Compagnie sur le Chemin Côte des Neiges.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'autoriser Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité à signer ledit arrangement.

15.—(22016) Soumis un rapport du Chef-Adjoint du Département des Incendies sur la demande d'indemnité de Mme Veuve Alphonse Naud.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

16.—(22042) Soumis un rapport du Président du Bureau des Evaluateurs, recommandant le transfert de M. A. Trottier, du Département du Trésor, en remplacement de M. W. Hurtubise, démis de ses fonctions.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

17.—(22023) Soumis un rapport du Chef-Adjoint du Département des Incendies au sujet de la pose d'arroseurs automatiques (sprinklers) à l'Hôtel de Ville.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer à l'Architecte et Surintendant des Bâtisses pour rapport.

18.—(22017) Soumis un rapport du Chef-Adjoint du Département des Incendies, recommandant l'acceptation du fourgon-automobile d'échelles livré par la Compagnie Seagrave et mise en service au poste No. 4.

Dandurand avenue, from Papineau to de Lorimier avenue; Greenshields ave., from Beaumont street to Abraham street; Bickerdike avenue, from Beaumont street to Abraham street; Berri street, from 700' from the river to south of 43rd avenue.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That said profiles be approved and that the Secretary be authorized to sign the same.

10.—Submitted four series of warrants verified by the City Comptroller and Auditor, amounting respectively to \$182,388.04, \$392,338.54, \$70,625.68 and \$5,065,166.97 as per certified lists.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That payment of same be authorized.

11.—Submitted an account amounting to \$230 for services rendered by Mr. G. H. Semple, as Recorder.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That payment of same, ex-reserve fund be authorized.

12.—(21280) Submitted an application from Mr. Jules Bouton to be refunded a sum of \$100 which he paid for a license to sell balloons on Mont Royal Park, as the said privilege has been granted exclusively to Mr. Clarke.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the refund of the said amount of \$100 to Mr. Jules Bouton be authorized.

13.—Submitted a letter from The School Commissioners of Montreal, anent the opening of Robin street.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the said Catholic School Commissioners be informed that the Board will be pleased to receive its suggestions and to take the matter into serious consideration as soon as offers have been made by the said Commissioners.

14.—Submitted a deed of agreement between the City of Montreal and the Canadian Pacific Railway Company, anent the laying of a sewer under the said Company's tracks on Côte des Neiges Road.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That His Worship the Mayor and the City Clerk be authorized to sign the same.

15.—(22016) Submitted a report from the Deputy Chief of the Fire Department, anent the application from Widow Alphonse Naud for an indemnity.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department for a report.

16.—(22042) Submitted a report from the Chairman of the Board of Assessors, recommending that Mr. A. Trottier, of the Treasury Department, be appointed to the position formerly held by Mr. W. Hurtubise, who has been discharged.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That said recommendation be approved.

17.—(22023) Submitted a report from the Deputy Chief of the Fire Department, anent the installation of automatic sprinklers in the City Hall.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Architect and the Superintendent of Buildings for a report.

18.—(22017) Submitted a report from the Deputy Chief of the Fire Department, recommending that the motor ladder truck delivered by the Seagrave Company and put into service at No. 4 Station, be accepted.